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VERSLAG RAADSCOMMISSIEVERGADERING FINANCIËN EN VEILIGHEID 
 
Datum:  12 december 2012 

Plaats:  oude raadzaal 

Tijd:  13.00 – 15.30 uur 

 

Aanwezig: de heer J. Spakman (voorzitter, PvdA), de dames S.A. Koebrugge (VVD) vanaf A3, L.R. van 

Gijlswijk (SP), K. de Wrede (Partij voor de Dieren), de heren W. Moes (PvdA), D. Jager (VVD), 

M.T. Gijsbertsen (GroenLinks) tot B2, W.B. Leemhuis (GroenLinks), R.P. Prummel (Stadspartij), A. Sijbolts 

(Stadspartij), B. Benjamins (D66) tot B2, J.H. Luhoff (D66), B. Koops (CDA), E.B. Koopmans 

(ChristenUnie), J.B. Houwing (Student en Stad) 

Namens de griffie: de heer W.T. Meijer (commissiegriffier) 

Namens het college: de heren J.P. Rehwinkel (burgemeester), T. Schroor (D66) 

Afwezig m.k.: mevrouw C.E. Bloemhoff (PvdA), de heren B. Baldew (PvdA), R.O. Martens (PvdA), 

E. Eikenaar (SP) 

Insprekers: Mw. Kiki (op persoonlijke titel) 
Verder aanwezig: de heren Bouman (accountant Ernst&Young), De Lange (politie Groningen) 

Verslag: de heer J. Bosma (Notuleerservice Nederland) 

 
 

A.  ALGEMEEN DEEL 
A.1. Opening en mededelingen 
De voorzitter: 

• Opent de vergadering om 13.00 uur en heet iedereen hartelijk welkom. 

• Meldt dat vragen aan het auditcommittee schriftelijk gesteld kunnen worden. 

Burgemeester Rehwinkel: 
• Verwacht begin 2013 de stadswachten op volle sterkte (achttien) te hebben door selectiegesprekken. 

• Stelt voor de cijfers van het openbareordeteam te bespreken bij het jaarlijkse werkbezoek aan de 

politie. 

Wethouder Schroor: 
• Ondertekende de code Verantwoord Marktgedrag. Groningen is nu een van de koplopers op het 

gebied van arbeidsvoorwaarden bij aanbesteding van schoonmaakwerk. 

 

A.2. Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

A.3. Afspraken en planning 
Burgemeester Rehwinkel: 

• Verstuurde vandaag de brief over C2000. 

Dhr. Moes (PvdA): 
• Heeft de brief nog niet goed kunnen doornemen en wil er een andere keer op terug kunnen komen. 

Wethouder Schroor: 
• Levert in februari de rapportage over publieke dienstverlening aan. 

Dhr. Gijsbertsen (GroenLinks): 
• Levert bespreekpunten aan over de Veiligheidsregio, al lijkt dat wat overbodig. 

• Koppelt graag een datum aan de bespreking van afspraken over de wietpas. 

Burgemeester Rehwinkel: 
• Moet nog in gesprek met het OM en wil het wietbeleid in februari met de commissie bespreken. 

De voorzitter: 
• Beschouwt de motie Investeren in risicomanagement als afgehandeld als er eind februari geen 

aanscherpingen binnenkomen. 

• Constateert dat de moties over DaFinci en geen structurele ozb-stijging afgehandeld zijn. 

Dhr. Luhoff (D66): 
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• Wil bij de motie Cofinancieringsfonds meer informatie over de resultaten van projecten, de richting 

van toekomstige aanvragen en wat daarvoor nodig is. 

Mw. Van Gijlswijk (SP): 
• Verzoekt het college bij de Voorjaarsbrief met een structurele alternatieve dekking voor de 

gemeentelijke ombudsman te komen. PvdA sluit zich hierbij aan. 

 

A.4. Conformstukken 
A.4.a. Dienstverleningsplan accountant controlejaar 2012 (raadsvoorstel 7 november 2012) 
De voorzitter: 

• Vult besluitpunt 3 aan: niet alleen Meerstad, maar ook andere grondexploitaties zijn aandachtspunt. 

Mw. De Wrede (Partij voor de Dieren): 
• Stelt voor de rapporteringstolerantie van 500.000 euro naar beneden bij te stellen. Andere fracties 

steunen dit voorstel niet. 

Het raadsvoorstel wordt als conformstuk geagendeerd voor de raad van 19 december 2012. 

 

A.4.b. Begrotingswijzigingen derde kwartaal 2012 (raadsvoorstel 22 november 2012) 
Dhr. Koops (CDA): 

• Vindt het oprekken van afschrijvingstermijnen een gevaarlijke weg. Niemand gaat later 

inhaalafschrijvingen doen en het lijkt een signaal van creatief boekhouden. 

Mw. Van Gijlswijk (SP): 
• Verwerpt de term creatief boekhouden. De raad heeft deze technische maatregel goedgekeurd. 

Het raadsvoorstel wordt als conformstuk geagendeerd voor de raad van 19 december 2012. 

 

A.4.c. Tussentijdse resultaatbestemming 2012 (raadsvoorstel 22 november 2012) 
Dhr. Koopmans (ChristenUnie): 

• Vindt het opvallend dat in de voortgangsrapportage van oktober rekening werd gehouden met een 

vrijval van 350.000 euro, terwijl nu blijkt dat het project Grondig groter van omvang is. Met welke 

kostenoverschrijding wordt rekening gehouden? 

Wethouder Schroor: 
• Komt hier middels een brief op terug. 

Het raadsvoorstel wordt als conformstuk geagendeerd voor de raad van 19 december 2012. 

 

A.4.d. Wijziging Financiële verordening (raadsvoorstel 22 november 2012) 
Het raadsvoorstel wordt als conformstuk geagendeerd voor de raad van 19 december 2012. 

 

A.4.e. Begroting 2013 en Jaarrekening 2011 Groninger Archieven (raadsvoorstel 22 november 2012) 
Dhr. Koops (CDA): 

• Noemt het heldere jaarverslag een goed voorbeeld van hoe instellingen hun cijfers kunnen 

aanbieden. 

Het raadsvoorstel wordt als conformstuk geagendeerd voor de raad van 19 december 2012. 

 

A.5. Rondvraag 
Dhr. Moes (PvdA): 

• Informeert naar aanleiding van krantenberichten wat de omvang is van illegale vuurwerkhandel en 

welke bestrijdingsmaatregelen getroffen worden. 

Dhr. Gijsbertsen (GroenLinks): 
• Ziet de centrale OR de media opzoeken met zorgen over de reorganisatie. Is dit een teken dat de 

gemeente te hard van stapel loopt? 

Mw. Van Gijlswijk (SP): 
• Meldt dat SP-jongeren een Mosquito ontdekten bij Schoolholm 10. Eigenaar Patrimonium beweert 

hierover afspraken met de gemeente te hebben gemaakt. Is de burgemeester nog tegen de Mosquito 

en wordt dit exemplaar verwijderd? 

Mw. De Wrede (Partij voor de Dieren): 
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• Is benieuwd of prognoses van boetes bij het hondenbeleid uitkomen. Volgens de Vereniging 

Hondvriendelijk Groningen stappen veel beboete hondeneigenaren naar de rechter. 

Wethouder Schroor: 
• Wijst erop dat de reorganisatie nu gaat starten, na twee jaar zorgvuldige voorbereiding en overleg 

met de bonden en de OR´en. 

• Vindt het uiten van zorgen de taak van bonden en OR´en, begrijpt dit en neemt het serieus. 

• Was vooraf geïnformeerd over de publicatie op intranet. 

• Neemt meer tijd voor overleg als dat nodig blijkt te zijn. 

Burgemeester Rehwinkel: 
• Meldt dat een regionaal team illegaal vuurwerk bestrijdt. Een interregionaal team nam al 36.000 kilo 

in beslag. Vanaf november tot en met oudjaar is hier veel aandacht voor. 

• Hoopt dat mensen geen illegaal vuurwerk kopen. Het is levensgevaarlijk. 

• Zoekt uit of de bewuste Mosquito overlast in de openbare ruimte veroorzaakt, zal gepast optreden 

en zegt een brief toe. 

• Verwijst voor boetes bij het hondenbeleid naar het antwoord van wethouder Seton in de commissie 

Beheer en Verkeer. 

 

B. INHOUDELIJK DEEL 
B.1. Evaluatie Koninginnedag 2012 (vervolg van discussie 5 september) (brief burgemeester 15 
 augustus 2012); 
 Noorderzon, gebruik glas en plastic (brief burgemeester 23 november 2012) 
Mw. Kiki (inspreker op persoonlijke titel): 

• Citeert uit een brief waarin de politie tegen het gebruik van glas op Noorderzon adviseert. 

• Wijst op de veranderde bezoekerspopulatie van Noorderzon met onder meer Z-siders. 

• Somt de gevaren van glas op voor bezoekers, hulpverleners en dieren. 

• Vindt het onaanvaardbaar dat de burgemeester voor Noorderzon een uitzondering maakt. 

Dhr. De Lange (waarnemend politiechef binnenstad Groningen): 
• Houdt een korte presentatie over crowd management met videobeelden, die duidelijk maken hoe 

mensenmassa's al dan niet kunnen bewegen tijdens Koninginnenacht en -dag. 

Dhr. Moes (PvdA, bezoeker meldkamer): 
• Brengt verslag uit van zijn bezoek aan de meldkamer tijdens Koninginnenacht. 

• Concludeert dat camerabeelden bijna onmisbaar zijn in het sturen van mensenmassa's. 

• Zag dat via de Oranjevereniging mensenmassa's gereguleerd werden door geluid van podia tijdelijk 

van aard te veranderen of uit te schakelen. 

• Wijt de vervroegde eindtijd aan de stroomstoring op de Vismarkt. 

• Is diep onder de indruk van de risico's die grote mensenmassa's met zich meebrengen. 

Mw. Van Gijlswijk (SP): 
• Ziet ook de bezoekerspopulatie van Noorderzon veranderen. Er zijn meer indrinkende jongeren. 

• Vindt Noorderzon vallen onder de definitie van grote evenementen en steunt het verbieden van glas. 

• Heeft er begrip voor dat Noorderzon niet kan voorkomen dat mensen zelf glas meenemen. De 

gemeente moet het terugdringen hiervan goed bekijken. 

• Vraagt waarom de overvolle Gelkingestraat tijdens Koninginnedag gekozen is als een van de twee 

uitgangen van de Grote Markt. Levert dit niet juist een risico op? 

• Informeert of het overleg over programmering in omliggende gemeenten al heeft plaatsgevonden. 

Dhr. Moes (PvdA): 
• Is voor activiteiten op podia buiten de binnenstad tijdens Koninginnedag. 

• Hecht aan het gebruik van social media tijdens evenementen, maar wijst op het problematische 

bereik. Is het college van plan zelf wifi aan te bieden of via providers het bereik te vergroten? 

• Steunt recyclebaar materiaal en het verbod op glas bij grote evenementen. 

• Informeert naar de resultaten van het experiment met statiegeld op plastic in de Ellebogenbuurt. 

• Is benieuwd of en waarom de burgemeester is afgeweken van het advies geen glas toe te staan op 

Noorderzon dit jaar. 
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Dhr. Koops (CDA): 
• Sluit zich aan bij de bijdrage van de SP en bij het collegebeleid. 

• Waardeert de opstelling van de organisatie van Noorderzon. 

Dhr. Gijsbertsen (GroenLinks): 
• Kan het beleid in grote lijnen volgen, maar ziet niet direct aanleiding de uitzondering voor 

Noorderzon op te heffen wat betreft glas. 

• Roept op de nota over evenementenbeleid uit te voeren wat betreft duurzame schenkmiddelen. Bij 

het uitblijven van overeenstemming met de horeca (overleg gepland in 2011) zou een systeem van 

statiegeld op plastic ingevoerd worden. 

Dhr. Houwing (Student en Stad): 
• Vraagt een reactie op het verzoek van Noorderzon gebruik van glas in twee jaar af te bouwen. 

• Informeert of Noorderzon in de huidige situatie verantwoordelijk is voor het meenemen van eigen 

glas door bezoekers. 

Dhr. Koopmans (ChristenUnie): 
• Kan zich vinden in het voorstel en vindt het onverstandig het politieadvies over glas te negeren. 

• Complimenteert Noorderzon met hun opstelling en met het festival op zich. 

• Is teleurgesteld in de algemene brief over C2000 en wil juist weten of C2000 en het mobiele 

netwerk voor de politie voldoende stand hebben gehouden tijdens Koninginnedag en -nacht. 

Dhr. Jager (VVD): 
• Sluit zich wat betreft Noorderzon aan bij SP en CDA. 

• Wijst erop dat feesten in de Ellebogenbuurt en de Poelestraat ook al lang zonder glasincidenten zijn. 

• Verzoekt het gevraagde overzicht van glasincidenten te betrekken bij de pilot met statiegeld op 

plastic. 

• Vraagt waarom de Poelestraat richting de Grote Markt is afgesloten tijdens Koninginnedag. Deze is 

toch breder dan de Gelkingestraat? 

• Betreurt dat er nog geen kaders zijn gesteld, terwijl ondernemers voor 22 januari 2013 een 

vergunning aan moeten vragen voor Koninginnedag 2013. 

Dhr. Benjamins (D66): 
• Wil dat het plantsoen tijdens Noorderzon algemeen toegankelijk blijft, al zijn maatregelen tegen glas 

ook nodig. 

• Vindt de evaluatie onvolledig en betrekt graag het experiment in de Ellebogenbuurt met statiegeld 

op plastic bij een nieuw beleidskader over het gebruik van plastic. 

• Stelt voor Noorderzon nog een jaar glas te laten gebruiken en het goed te monitoren. Het is altijd 

goed gegaan. 

• Informeert naar de mogelijkheden bezoekersstromen via podiumprogrammering te reguleren. Is hier 

overleg over met ondernemers? 

• Is benieuwd of de gemeenten evenementen-wifi levert tijdens Koninginnedag. 

Dhr. Prummel (Stadspartij): 
• Wijst op de slechtere smaak van wijn in plastic ten opzichte van glas. 

• Is benieuwd of nagedacht is over een scenario dat op de Grote Markt een vuurwerkbom ontploft. 

• Informeert of het maximeren van bezoekersaantallen in de binnenstad mogelijk is. 

Dhr. Sijbolts (Stadspartij): 
• Steunt maatregelen voor crowd management. Spreiding via podia is belangrijk. 

• Is met D66 voor het verlengen van de uitzondering glas op Noorderzon toe te staan gezien het 

uitblijven van incidenten, het beperkte glasgebruik en de ongedwongen sfeer. 

Mw. De Wrede (Partij voor de Dieren): 
• Wijst op de hoge kwaliteit van bepaald plastic en pleit voor een duurzame variant. 

• Vindt het gevaar van glassplinters voor honden en andere dieren ook het afwegen waard. 

• Wil zo veel mogelijk tegemoetkomen aan de wensen van het bestuur van het succesvolle en 

duurzame Noorderzon, zoals het niet fouilleren van bezoekers op glas. 

• Vindt dat Koninginnedag niet groter hoeft te worden gezien de gevaren van drukte. 

• Pleit voor het organiseren van activiteiten aan de randen van de stad, bijvoorbeeld Kardinge. 
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Dhr. De Lange (waarnemend politiechef binnenstad Groningen): 
• Wijst erop dat de keuzes voor afzettingen en uitgangen tijdens Koninginnedag samen een 

totaalpakket vormen. Het is belangrijk meerdere duidelijk zichtbare uitgangen te hebben en om 

verkeer tussen de drukke gebieden Poelestraat, Grote Markt en Vismarkt te kunnen reguleren. 

• Noemt de TT als succesvol voorbeeld van regulering door programmering, maar merkt op dat de 

politie slechts adviseert en de burgemeester beslist. 

• Werkte als politie diverse noodscenario's uit, maar plaatst de kanttekening dat de voorspelbaarheid 

van mensenmassa's altijd beperkt blijft. 

• Noemt het afsluiten van de binnenstad een verregaande maatregel, die wel mogelijk is. 

Burgemeester Rehwinkel: 
• Noemt als voorbeelden van maatregelen voor crowd management spreiding, variëren in 

programmering en ingrijpen op concrete plekken als Gelkinge-, Peper- en Poelestraat. 

• Gaat nog overleg voeren over spreiding van evenementen rondom de stad. 

• Rondt komende weken het constructieve overleg af met Koninklijke Horeca Nederland (KHN) om 

maatregelen zo goed mogelijk af te stemmen. Eventueel komen er collectieve festiviteitendagen. 

• Antwoordt dat de kaders voor Koninginnedag verder hetzelfde zijn als vorig jaar. 

• Constateert steun voor de maatregel glas te weren op Noorderzon vanwege het risicoprofiel. 

• Stond de uitzondering voor Noorderzon dit jaar toe in het kader van zorgvuldigheid omdat er nog 

geen monitoring was verricht en er geen incidenten waren geweest. 

• Laat de keus voor materiaal verder over aan Noorderzon, dat voor duurzaamheid onderscheiden is. 

• Gaat ook bij kleinere evenementen uit van schenken in plastic, maar staat glas toe wanneer dit echt 

passend is en er geen veiligheidsrisico's zijn. Een culinair evenement kan een goed voorbeeld zijn. 

• Stelt Noorderzon niet verantwoordelijk voor door bezoekers meegebracht glas en wil dit zo veel 

mogelijk terugdringen, zonder Noorderzon te omheinen. 

• Wil het gebruik van social media tijdens evenementen stimuleren. 

• Antwoordt dat de pilot met statiegeld op plastic nog loopt. Er zitten haken en ogen aan en de 

gemeente wil met KHN tot een zo goed mogelijke vormgeving komen. 

• Gaat na of de cijfers over glasincidenten al bekend zijn bij de raad. 

• Zegt toe in overleg met providers het plaatsen van extra ondersteuningsmasten en andere 

maatregelen te bezien om het bereik te verbeteren. 

• Zal proberen evenementen-wifi en een evenementen-app door te voeren. 

• Vraagt in het college aandacht voor het signaal van GroenLinks de evenementennota uit te voeren 

wat betreft duurzaam schenkmateriaal bij evenementen en komt hier schriftelijk op terug. 

• Heeft geen signalen dat C2000 onvoldoende zou hebben gefunctioneerd tijdens Koninginnedag. 

• Wijst op de mogelijkheid van een Special Coverage Location, zoals bij de Euroborg. 

• Kreeg vijf meldingen van geluidsoverlast tijdens Koninginnedag en -nacht. Waarschijnlijk viel de 

overlast mee en accepteren mensen meer overlast tijdens het evenement. 

 

B.2. Managementletter interimcontrole 2012 gemeente Groningen (brief accountant 
 31 oktober 2012); 
 Reactie college op concernmanagementletter interimcontrole 2012 Ernst & Young 
 (collegebrief 15 november 2012); 
 Opmerkingen over managementletter 2012 interimcontrole accountant (brief auditcommittee 
 29 november 2012) 
Dhr. Koops (CDA): 

• Vindt de managementletter helder en leesbaar. Andere fracties sluiten zich hierbij aan. 

• Pleit ervoor de aanpak van de administratie van de dienst SOZAWE zo snel mogelijk te starten, 

opdat het niet (deels) samenvalt met de verhuizing van de dienst kort na de zomer van 2013. 

• Wil op korte termijn aandacht voor het verbeteren van personele mutaties en vergoedingen. 

• Is benieuwd hoe het college reageert op de voorstellen van het auditcommittee om te bekijken welke 

onderdelen in het reorganisatieproces tot terugval kunnen leiden en stappen te zetten in integraal 

risicomanagement. 
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Dhr. Koopmans (ChristenUnie): 
• Ziet uit naar een beheersplan van terugvalrisico's, omdat het oprichten van een Shared Service 

Centre (SSC) blijkens de grafiek niet alle problemen op zal lossen. 

• Vraagt waarom het college de verrekensystematiek pas in 2014 invoert. De accountant ging uit van 

2013. 

• Complimenteert alle betrokkenen met de goede werking van DaFinci. 

• Wil weten waarom DaFinci niet voorbereid is op XBRL. Levert dit extra kosten of risico's op? 

• Is benieuwd naar de geplande stappen wat betreft het achterblijvende integraal risicomanagement. 

• Ziet veel in een minder frequente rapportage van hogere kwaliteit. 

Dhr. Leemhuis (GroenLinks): 
• Informeert welke problemen de accountant voorziet wat betreft de wet Hof, schatkistbankieren en 

het btw-compensatiefonds. Welke stappen zet het college om deze ontwikkelingen te beïnvloeden? 

• Vraagt of er signalen zijn dat terugvalrisico's zich voor zullen gaan doen. Hangt dit samen met de 

geluiden uit de centrale OR over het reorganisatieproces? 

• Is blij dat de accountant beaamt dat DaFinci voldoende werkt. 

• Is benieuwd hoe het nu gaat met de processen personele mutaties en salarissen. 

• Vraagt aandacht voor de relatief lage score van de gemeente op het gebied van e-mailrespons en het 

vele telefonisch doorschakelen. 

Dhr. Moes (PvdA): 
• Kan zich vinden in de ingezette lijn van het auditcommittee. 

• Vraagt wat het college nu al gedaan heeft om kritische onderdelen van het reorganisatieproces in 

beeld te brengen. 

• Informeert naar de kwaliteit en frequentie van bestuurlijke informatievoorziening, die van invloed is 

op mogelijkheden te sturen op financiële risico's en op het benodigde weerstandsvermogen. 

• Vermoedt dat de gemeente geen ambtenaren in dienst heeft met een salaris boven de 150.000 euro 

en krijgt graag schriftelijk meer informatie over dit genoemde risico. 

Dhr. Luhoff (D66): 
• Is benieuwd hoe de reorganisatie voortvarend en zorgvuldig tegelijk kan plaatsvinden. De 

reorganisatie van de dienst SOZAWE duurde erg lang en dat heeft ook negatieve gevolgen. 

• Werd eerder tweemaal gerustgesteld over de wet Hof, waar nu wel veel aandacht voor is. Bestaat er 

reden tot zorg? 

• Vraagt of de gemeente indirect gevolgen van schatkistbankieren ondervindt doordat partners bij 

gezamenlijke projecten er wel last van hebben, zoals de provincie. 

• Vindt de collegereactie over integraal risicomanagement wat summier. Welke stappen zijn gezet? 

Dhr. Sijbolts (Stadspartij): 
• Denkt dat de controle positiever is mede doordat het college de ambities getemperd heeft. 

• Is benieuwd of en welke lijken er uit de kast komen wat betreft Meerstad, gronden en de tram. 

Wanneer is er iets te melden over de grondexploitaties? 

• Vindt het geen ramp dat het moeilijker wordt grootschalige projecten te ondernemen. 

• Stelt dat nog moet blijken of DaFinci gezien de terugvalrisico's de beoogde besparingen op zal 

leveren, al scheppen de opmerkingen van de accountant vertrouwen. 

• Sluit zich aan bij de vraag van het CDA over risicomanagement en de oproep van het CDA de 

administratieve organisatie en interne controle eerder aan te pakken. 

• Vindt dat er ruimte moet zijn bij te sturen in het omvangrijke reorganisatieproces en het SSC, ook 

omdat de financiële ruimte klappen op te vangen beperkt is. Hoe staat het met het SSC? 

• Meent dat Groningen het als ict- en studentenstad beter moet doen wat betreft e-mailrespons. 

• Informeert hoe het tekort van 5,7 miljoen euro door het wegvallende herstructureringsfonds 

opgevangen gaat worden. 

Mw. Koebrugge (VVD): 
• Is blij dat DaFinci goed werkt en dat de accountant de gemeente in control heeft bevonden. 

• Wil op korte termijn stappen voor integraal risicomanagement. Om goed te controleren en doelen te 

stellen heeft de raad behoefte aan actuele informatie en goede voorspelbaarheid. Kan DaFinci daar 
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een rol in spelen? Hoe zijn accuratesse en actualiteit van grondwaarden te controleren? 

• Is benieuwd hoe de gemeente meer onafhankelijkheid van rijksbezuinigingen kan creëren, zodat niet 

steeds beleidswijzigingen nodig zijn. Wellicht is dit een thema voor tijdens een expertmeeting. 

Mw. De Wrede (Partij voor de Dieren): 
• Sluit zich aan bij eerdere woordvoeringen en is vooral benieuwd naar uitwerking van de wet Hof. 

Dhr. Bouman (accountant Ernst&Young): 
• Kon het regeerakkoord nog niet meenemen in de managementletter. Verder zijn er ontwikkelingen in 

het sociale domein, de reorganisatie en het SSC die samen een forse opgave vormen. 

• Wil zich niet op projectniveau begeven, maar vraagt in het algemeen aandacht voor terugvalrisico's 

zoals bij DaFinci. Het college heeft hiervoor ook maatregelen genomen. 

• Constateert geen grote drama's, maar wel stagnatie in tussentijdse rapportages en integraal 

risicomanagement. 

• Zal conform afspraak in januari met een beoordeling van grondexploitaties komen, waaronder 

Meerstad. 

• Heeft geen stand van zaken van het proces salariëring, al zijn er wel verbeteringen ingezet. Dit 

proces kan invloed hebben op de rechtmatigheidscontrole. 

• Antwoordt dat leveranciers zelf nog niet toe zijn aan XBRL. 

• Stelde een frequentere controle voor, ook om de piek in informatie en werkzaamheden af te vlakken. 

• Gaf eind november een public class over de wet Hof, waar de gemeente ook aanwezig was. 

• Kan nu niet inschatten welke invloed schatkistbankieren en het btw-compensatiefonds gaan hebben, 

al zal het ongetwijfeld tijd en inspanning kosten. Het college komt met informatie hierover. 

• Heeft geen aanwijzingen dat een ambtenaar meer dan 150.000 euro verdient, maar wees op het 

algemene risico bij crisisloon. 

• Constateert wel meer aandacht voor risicomanagement door in scenario's te denken bij projecten. In 

de organisatie gaat veel aandacht uit naar de reorganisatie en het SSC en wat minder naar 

risicomanagement. Aandacht voor risico's moet ook van onderop komen in een organisatie. 

Wethouder Schroor: 
• Antwoordt dat de administratieve organisatie en interne controle vanuit het SSC plaats zullen gaan 

vinden. Er loopt nu een proef bij de dienst RO/EZ. Zal het versneld oppakken wanneer mogelijk. 

• Onderkent de terugvalrisico's bij de reorganisatie en kijkt van tevoren goed hoe het lopende concern 

in de benen te houden. Stabilisatie treedt altijd op, maar het gaat erom terugval te voorkomen. 

• Stelt dat er al veel gebeurt aan integraal risicomanagement, ook van onderop, en wil hier aandacht 

voor blijven houden. In de beleidsvoorbereiding wordt bij financiële implicaties altijd gekeken naar 

anticiperen op en beheersen van risico's. 

• Liet bijvoorbeeld meerdere bureaus de risico's van het project Grote Markt Oostzijde onderzoeken 

en trof passende maatregelen. 

• Sprak met het auditcommittee af een schriftelijk overzicht van praktische maatregelen van 

risicomanagement aan te leveren. 

• Neemt met tien andere gemeenten deel aan het Veranderlab Strategisch Risicomanagement en 

kondigt hierover een brief aan, met ook aandacht voor de capaciteit die dit kost. 

• Zal in de collegereactie op de managementletter volgend jaar wat uitgebreider reageren op 

risicomanagement. 

• Wijst op de grote veranderingen die nodig waren om vanuit het verouderde gedecentraliseerde 

systeem DaFinci in te voeren. 

• Kondigt aan dat aanpassingen nodig zijn om met DaFinci vanuit het SSC met één druk op de knop 

concernresultaten op te halen. De kosten hiervoor zijn niet onvoorzien en de raad wordt tijdig op de 

hoogte gebracht. 

• Komt voor Kerst met een brief met het voorstel één voortgangsrapportage minder te doen per jaar, 

maar de rapportages wel tijdig en volledig aan te leveren zodat ze ook relevant zijn. 

• Antwoordt dat schatkistbankieren voor de gemeente als nettolener weinig effect heeft, maar steunt 

de lobby van de VNG hiertegen. 

• Wijst erop dat Groningen met de investeringsagenda boven de norm zit. Of en hoeveel effect dat 



Verslag vergadering raadscommissie Financiën en Veiligheid d.d. 12 december 2012                                8 

heeft, hangt af van de normoverschrijding van alle gemeenten en de omslag naar individuele 

gemeenten. Houdt de vinger aan de pols en de raad op de hoogte van ontwikkelingen. 

• Herinnert aan de afspraak tussen auditcommittee en accountant in het voorjaar met experts te praten 

over de wet Hof, schatkistbankieren en het btw-compensatiefonds en zegt toe de informatie met de 

hele raadscommissie te delen. 

• Is bezig met allerlei verbetermaatregelen voor het proces personeel en salaris en stelt voor hierover 

in de jaarlijkse commissie over personeel en organisatie te rapporteren. 

• Neemt e-mailrespons mee in de rapportage over publieke dienstverlening in februari. 

• Antwoordt dat er geen ambtenaren meer dan 150.000 euro verdienen. De norm kan in beeld komen 

bij afkoopregelingen. De wethouder komt met schriftelijke anonieme informatie hierover. 

• Stelt voor de concerndirecteur bedrijfsvoering een presentatie over de stand van zaken rond het SSC 

te laten geven. De commissie gaat op dit voorstel in. 

• Spreekt graag uitvoerig over de vandaag rondgemailde ict-visie om waar mogelijk verbeteringen aan 

te kunnen brengen. 

 

C. HUISHOUDELIJK DEEL 
C.1. Ingekomen stukken 
Geen agenderingen. 

 

C.2. Vaststelling verslag gecombineerde vergadering CV en F&V 21 november 2012 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging om 15.30 uur. 


